# 為世界、我們國家及社區的需要:

- 請為香港大埔嚴重火災中的居民及所有受影響的人祈禱。求神醫治和安慰受傷者及失去親人或家園的家庭。願神的憐憫與平安在這艱難的時刻臨到整個社區。
- 求神憐憫在戰爭和衝突中受苦的人,特別是以色列、巴勒斯坦、烏克蘭和俄羅斯。求神終止暴力,建立和平與公義,讓福音的光照亮這些黑暗的地方。
- 為所有在 Bondi Beach 悲劇中受影響的人禱告。願神親自安慰所有傷痛的家庭、醫治受傷的人、並將平安賜給一切在哀慟中的人。也求主幫助社區同心合一,以憐憫和力量彼此扶持,讓神的愛在這憂傷的時刻仍光照人心。

# 為宣道總會及國際工作者:

- 為在日本事奉的 00i 牧師一家禱告;求主幫助他們在學業、事奉、教會承擔與家庭生活之間取得平衡。願神每天引導並扶持他們,也賜下思典,讓他們在日語學習上有進步,並與當地的人建立更深的關係。
- 為在印尼的 Chris、Amy 和他們的孩子們禱告。感謝主讓孩子們能順利適應學校生活、並感謝祂的保守, Elijah 從疾病中康復過來。請為 Chris 預備新學期的教學工作禱告,求主賜他旅途安全,並願印尼在主耶穌基督裡得到真正的平安。
- 為在東埔寨忠心侍奉的吳梓江夫婦禱告。為金邊教會建築工程趕上進度和籌措經費禱告。為人力資源學院就讀學生比預期少,和團隊士氣代禱。也記念各區教會和聚會點籌備聖誕慶祝活動。

### 為教會的需要:

- 感謝讚美主的恩典,賜給我們 Rentoul Hall。請為順利交收、建築物使用許可申請,及 Rentoul Hall 籌款安排禱告。求神清晰地引領教會長遠的異象和方向,願聖靈帶領教會的領袖和會眾,賜我們智慧、合一和分辨能力。
- 為所有在這個假期期間出外旅遊的弟兄姊妹禱告,求神看顧保守每一段旅程安全,賜下平安、得享身心靈的休息。
- 為宣信糧站能繼續服侍有需要的人禱告;求神繼續提供食物來源,並興起弟兄姊妹委身服侍。
- 為2026年1月6日至11日舉行的柬埔寨訪宣旅程禱告;求主引領籌備的每一步,興起合適的隊員,使這次宣教旅程能榮耀神,並成為當地社區的祝福。
- 求神堅固弟兄姊妹的婚姻關係,使丈夫與妻子能以基督的愛彼此尊重與相愛, 行事為人純潔,並持守婚姻中的誓約。
- 請為我們的年青人禱告,英語崇拜開始了新的青年主日學和小組討論,祈求他們能在信仰上成長、建立持久的友誼,願宣信堂成為他們一個屬靈的家。
- 為 Reverb 英語少年團禱告;求神帶領及賜智慧給團契領袖去關懷和培育青少年,好讓他們的信心被激勵及被屬神的事有更深的影響。
- 為Livingstones 團契禱告,求主幫助我們在大學生的群體裡進行外展事工,並 為他們在忙碌的學業中,仍能學習和探索信仰祈禱。
- 為敬拜小組每週忠心地帶領會眾詩歌敬拜讚美主,求神繼續恩賣他們,讓我們的敬拜榮耀主。
- 為兒童事工和兒童敬拜禱告;求神賜下智慧和指引給兒童事工委員會,讓兒童在信仰中得到栽培,並在對神的愛中日益增長。
- 為教會的小組事工、組長和組員禱告;求神讓會眾透過加入小組,在團契中成長,加深與神和彼此之間的關係。

# 🖒 Prayer Items

### Pray for the needs of the world, our country and our community

- Pray for the residents and all those affected by the terrible fire in Tai Po, Hong Kong. Pray for God's
  healing and comfort for the injured, and for families who have lost loved ones or homes. May God's
  mercy and peace be near to the whole community during this difficult time.
- Pray for mercy on those suffering in wars and conflicts, especially in Israel, Palestine, Ukraine, and Russia. Pray for an end to violence, the establish peace and justice, and that the gospel would bring hope and reconciliation in these dark places.
- Pray for all those affected by the tragedy at Bondi Beach. May God bring comfort to grieving families, healing to the injured, and peace to all who are mourning. Pray that our community will come together in compassion and strength, and that God's love will shine through even in this time of sorrow.

## Pray for C&MA and our International Worker

- Pray for the Ooi family serving in Japan that they can balance study, ministry, church commitments, and family life. May God guide and sustain them each day. Pray for God's grace in Japanese language learning and deeper relationships with the people there.
- Pray for Chris, Amy, and their children in Indonesia. Thank God for smooth schooling for their children, settling in well, Elijah's safety, and recovery from sickness. Pray for Chris as he prepares to teach in the new semester, for safe travels, and for true peace in Indonesia through Jesus Christ.
- Pray for Harry & Faith Ng, who are faithfully serving in Cambodia. Pray for the church building project
  in Phnom Penh, that construction will catch up to schedule and that necessary funds will be provided.
  Pray also for the Asia Human Resources Development Centre, where student numbers are lower
  than expected, and for the team's morale. Remember as well the various district churches as they
  prepare for their Christmas outreach and celebrations.

### Pray for the needs of our Church

- Praise God for His gracious provision of Rentoul Hall. Pray for smooth settlement, a successful building permit application, and provision for the Rentoul Hall fundraising. Pray for God's clear guidance as our church seeks His long-term vision and direction. May the Holy Spirit lead our leaders and congregation with wisdom, unity, and discernment.
- Pray for God's protection over all who travel interstate and overseas this holiday season, for safety in every journey and a peaceful, refreshing time away with safe return home.
- Pray for the CACV Community Food Pantry as it continues to serve those in need. Ask God to continue supplying food resources and to raise up committed volunteers for this vital ministry.
- Pray for the planning of our mission team to Cambodia from 6 to 11 January 2026. Ask the Lord to
  guide every step of the preparation, raise up suitable team members so that this mission trip may
  glorify God and be a blessing to the local community.
- Pray that God will strengthen the marriages in our church that husbands and wives would respect
  and love one another with Christ-like love, walk in purity and honour their marriage vows.
- Pray for our youth as we begin the new Youth Sunday School and small group discussions during the English Service. Pray that they may grow in faith, build lasting friendships, and find a spiritual home at CACV.
- Pray for Reverb Youth Fellowship for God's guidance and wisdom for the leaders as they care for and disciple the youth, and that the youth will be stirred in their faith and deeply impacted for the things of God.
- Pray for our Livingstones fellowship group to outreach and build community among our university students. Pray as they learn to explore faith alongside managing studies in this busy academic season.
- Praise God for our worship team who faithfully lead us in worship week after week. Pray for God's
  continued anointing upon them, and may our worship bring glory to the Lord.
- Pray for the children's ministry and the children's worship. Pray for God's wisdom and guidance for the leaders so that children's faith will be nurtured and their love for God will grow.
- Pray for our small group ministry, for the leaders and members. Pray that everyone will join, participate, and grow in fellowship through small groups, deepening their relationships with God and one another.